
Št. 14/2020 

 

ZAPISNIK SESTANKA KS ROŽNA DOLINA 

v četrtek, 29. 4. 2021 ob 18.00 

 

Prisotni: Boža Loverčič Špacapan, Denis Marvin, Borut Čubej, Miha Bitežnik, Domen 

Šebenik, Klavdija Židanik, Borut Hvalič,  

Opravičeno odsotni: Petra Kolenc 

 
DNEVNI RED: 
 

1. Ukinitev javnega dobra (dopis) 
2. Ureditev ceste JP 785112 
3. Ureditev doma KS RD 
4. Predlogi krajanov 
5. Razno 

 

Prisotni na dnevni red nimajo pripomb, predlagani dnevni red je soglasno sprejet. 

Ad. 1 

Člani KS Rožna Dolina so se seznanili s pozivom Mestne občine Nova Gorica za izdajo 

menjena za ukinitev javnega dobra in prenosa zemljišča v last RS na nepremičninah 

s parc. št. 18/11, 9/6 in 219/1, vse k.o. 2306 Rožna Dolina, ki v naravi predstavljajo 

odsek državne ceste R2-444/648 Nova Gorica-Rožna Dolina in R2-444/365 Nova 

Gorica-rondo Rožna Dolina. Zemljišče je potrebno prenesti v last RS, ki je upravljavec 

regionalne ceste.  

Sklep: Člani KS Rožna Dolina dajejo pozitivno mnenje za ukinitev javnega dobra in 

prenos zemljišča v last RS pod pogojem, da se zemljišče zamenja za zemljišče na 

parc. št. 317/1 k.o. 2306 Rožna Dolina.  

Sklep soglasno sprejet. 

Ad. 2 

Člani KS so se seznanili z idejno zasnovo obnove ceste JP 785112 v Stari Gori, ki jo 

je posredovala Mestna občina Nova Gorica. Predsednik KS Rožna Dolina bo 

organiziral sestanek s predstavniki Mestne občine in okoliškimi krajani.  

Sklep soglasno sprejet. 

 



Ad. 3 

Člani KS Rožna Dolina so potrdili ureditev zahodnega dela zunanje parcele ob domu 

KS RD, nabavo dveh klopi, enega smetnjaka, dveh senčnikov dimenzij 4x4m, 

plinskega žara Weber in šotora. 

Sklep soglasno sprejet. 

 

Ad. 4 

Slavko Šuligoj je prisotne seznanil z vsebino prijave, ki so jo krajani naslovili na 

Inšpekcijo za okolje in prostor in se nanaša na postavitev devetih agregatov (po vsej 

verjetnosti toplotnih črpalk) na ravni strehi objekta Univerze Nova Gorica, na naslovu 

Vipavska cesta 13, Rožna Dolina. KS Rožna Dolina bo v okviru pristojnosti pristopila 

k reševanju problema, v kolikor se bo to pokazalo za potrebno.   

Sklep soglasno sprejet. 

Predsednik KS Rožna Dolina je člane KS RD seznanil z možnostjo občasne postavitve 

kontejnerjev za kosovne odpadke. Člani KS RD se strinjajo s postavitvijo treh 

kontejnerjev (1 v Staro Goro, 1 na Ajševico in 1 v Rožno Dolino) za kosovne odpadke 

dvakrat letno. Med kosovne odpadke ne spada gradbeni material in azbest. 

Sklep soglasno sprejet. 

Klavdija Židanik predstavi problematiko postavitve ogledala na cesti za Mandrijo pri 

hišni št. 23 zaradi nepreglednega ovinka  in zamenjavo poškodovanega ogledala na 

Zgornji Ajševici. Kljub številnim predlogom s strani KS Rožna Dolina, ogledala še 

vedno niso postavljena, zato se na MONG pošlje ponovno zahtevo. Zadolžena Klavdija 

Židanik in Borut Čibej. 

Sklep soglasno sprejet. 

Klavdija Židanik predstavi problematiko parkirišča v Rožni Dolini. Predlog bo 

posredovan na MONG. Dopis pripravi Domen Šebenik. 

Sklep soglasno sprejet. 

Miha Bitežnik predstavi problematiko odlaganja odpadkov v naselju Liskur, ker so 

kontejnerji za karton in embalažo premajhni in neprimerni. Zamenjavo kontejnerjev 

uredi Denis Marvin.  

Sklep soglasno sprejet. 

Miha Bitežnik prisotne seznani s problematiko cestišča od Liskurja do Bolnišnice Stara 

Gora, ki je po zaključitvi gradbenih del v bolnišnici, ostalo neurejeno. Dopis za MONG 

pripravi Miha Bitežnik. 



Sklep soglasno sprejet. 

Slavko Šuligoj predlaga, da Domen Šebenik pripravi dopis za ureditev varnejše cestne 

povezave enosmerne ceste  in Vipavske ceste. Dopis se pošlje na MONG in DRSC. 

Sklep soglasno sprejet.  

Predsednik KS Rožna Dolina pripravi dopis s katerim se predlaga, da pristojni na 

MONG pregledajo vsebino zapisnikov KS Rožna Dolina in odgovorne osebe pristopijo 

k reševanju predlogov iz zapisnika, katera so v pristojnosti MONG. 

Sklep soglasno sprejet. 

Predsednik KS Rožna Dolina seznani prisotne z ugotovitvami glede kontejnerskih 

mest. Pri pregledu je bilo ugotovljeno, da so nekatera kontejnerska mesta 

zanemarjena ter na določenih mestih manjkajo ekološki otoki. Potrebno je rešiti tudi 

problematiko ekološkega otoka ob Vipavski cesti. Po pripravi dokončnega poročila 

Slavka Šuligoja in Boruta Čubeja, predsednik organizira sestanek s predstavniki 

Komunale in MONG.   

Sklep soglasno sprejet. 

Slavko Šuligoj in Borut Čubej do naslednje seje pripravita popis stanja oglasnih desk 

v Krajevni skupnosti. 

Sklep soglasno sprejet. 

Borut Čubej je podal poročilo glede reševanja optike v KS Rožna Dolina. Borut Čubej 

nadaljuje z aktivnostmi. 

Borut Čubej se je z Jako Fabjanom dogovoril, da se organizira sestanek glede 

infrastrukture v KS Rožna Dolina.  

Klavdija Židanik in Boža Loverčič Špacapan predstavita ugotovitve pregleda 

avtobusnih postajališč, ki so po večini potrebne obnove, čiščenja in stalnega 

vzdrževanja. Do naslednje seje pripravita dopisa s predlogi, ki se naslovijo na MONG 

in DRSC. 

Sklep soglasno sprejet. 

Slavko Šuligoj ni rešil problematik osvetlitve za poslovno stavbo bivšega Primexa, saj 

ni uspel vzpostaviti stika z odgovornimi na MONG. Predsednik KS Rožna Dolina 

organizira sestanek z odgovornimi na MONG v začetku maja. 

Sklep soglasno sprejet. 

Sestanek zaključen ob 21:10 uri. 

Zapisala                                                                             Predsednik sveta KS 

Boža Loverčič Špacapan                                                   Denis Marvin 



 

 

 

 

 

 

 


